
ÇEns hi deixarem f ins l'�ltima gota de suor per treure aix�

endavantÈ

Miquel Ëngel Mu�oz ref lexiona sobre el seu nou rol al capdavant de l'Olot,

el futur immediat de l'equip i la seva recent experi�ncia a la Xina

ÇEns hi deixarem f ins l'�ltima gota de suor per treure

aix� endavantÈ

Sense gaire marge de maniobra ni temps per pensar, l'adeu sobtat

de Gabri va colálocar Miquel Ëngel Mu�oz al capdavant d'un equip

tocat per� ni de bon tros enfonsat. El seu debut, al camp de

l'Atzeneta, es tancava amb una vict�ria per a l'esperan�a. El t�cnic

giron� diu la seva sobre tot aix�.

Primer par tit, primers tres punts. Millor, impossible?

La veritat �s que s�. Comen�ar amb una vict�ria sempre dona una energia extra, m�s tot el que pugui venir a

par tir d'ara. La q�esti� era canviar una mica les sensacions perqu� por tem un any molt complicat en general. Pel

coronavirus, per les lesions, les abs�ncies i les aturades. Les coses no se'ns han posat a favor. I patim. El club,

la gent que en formem par t, l'entorn. Semblava que hav�em comen�at a remuntar una mica amb les dues

primeres vict�ries en aquesta segona fase, per� van venir despr�s dues clatellades m�s, el que va instalálar un

ambient de neguit entre tots: l'af ici�, sobretot, els nostres socis, la junta i els jugadors, que al cap i a la f i s�n els

veritables protagonistes. Guanyar ha sigut molt positiu.

Amb quins �nims el rep el vestidor?

Ara semblar� molt populista, per� el grup de jugadors que hi ha en aquest vestidor est� format per persones

espectaculars. S�n grans futbolistes i grans professionals. Gent amb molta ambici� i ganes de redre�ar la

situaci�. Les mateixes ganes que hi havia abans. No tinc cap dubte que es deixaran f ins l'�ltima gota de suor per

tirar aix� endavant. Aix� es va guanyar el dissabte. I aix� que les circumst�ncies que envoltaven el par tit eren

contr�ries a nosaltres. Es van sobreposar a tot i se'n van sor tir.

L'adeu de Gabri, el seu nomenament. Tot va ser molt r�pid.

Jo ja tinc una cer ta edat i fa molt de temps que estic vinculat en el m�n del futbol. Els temps cada cop s'escurcen

m�s i per aix� tot va anar aix� de r�pid. Queden ben poques jornades, les coses no sur ten i Gabri i el club

prenen una decisio. Nosaltres ja est�vem treballant all�, al cos t�cnic. La directiva ens va dir que �rem els

encarregats de tirar aix� endavant, amb total conf ian�a. Aix� va ser.

Li va sorprendre la marxa de Gabri i estava preparat per assumir-ne el relleu?



Preparat, s�. Por to molt anys entrenant. No vull tirar-me f lors, ni molt menys, per� he pogut estar en equips de

cer t nivell competitiu, com pot ser el Girona o el seu juvenil de Divisi� d'Honor. A par t, tinc experi�ncia a

l'estranger. La meva preparaci� �s absoluta, sobretot perqu� la conf ian�a dels que m'envolten �s m�xima. Si ho

esperava? Aix� mai s'espera, les coses van com van. Fa un any arribava per ser el coordinador de la base i fa

poc vaig passar a ajudar a les tasques que em demanava l'entrenador.

�s una responsabilitat molt gran?

S�. Per� tamb� l'orgull que em permet representar un club com l'Olot. Vaig viure moltes emocions en la

coordinaci� i tamb� �s un orgull integrar un cos t�cnic d'un equip de Segona B. M'agrada estar a l'abast i ajudar a

moltes persones. Tot aix� supera qualsevol mena de responsabilitat. Els entrenadors treballem per la gent, pels

socis i pels seguidors. La resta, sobra.

Qu� li ha passat a l'Olot per arribar a aquesta situaci�?

Primer, no hi crec en la sor t. Ni la mala ni la bona. Crec en el treball. La const�ncia �s el que et por ta a

determinats llocs. Sincerament, penso que l'any passat es va acabar amb un nivell espectacular. Potser l'Olot

rendia per sobre del que podia. Quan aix� passa, el vent bufa sempre a favor. De cop i volta arriba la pand�mia i

es talla tot. La competici� no es va poder reiniciar f ins mesos despr�s. Una nova temporada i l'equip, encara amb

l'euf�ria intacta, ha de comen�ar m�s tard fent-ho al camp del N�stic. Es generen unes expectatives i a la

tercera o quar ta jornada, est�s amb zero punts. Tot aix� provoca neguit. Quan s'aixeca el cap, t'has d'aturar de

nou. Els par tits s'acumulen, apareixen les lesions. Vull dir que �s un c�mul de tot plegat. Et trobes lluitant per

coses que no t'imaginaves mesos enrere, el que dispara els dubtes. Tot aix� ens ha dut en aquesta situaci�.

Abans de l'Olot, se'n va a entrenar a la Xina. Qu� li apor ta aquesta experi�ncia?

Em va donar aquella tranquilálitat necess�ria per valorar les coses d'una altra manera i adonar-me de tot all� que

f ins aquell moment m'havia passat desapercebut. Vaig veure que no estem tan malament com ens pensem. De

tot es pot aprendre. De nosaltres tamb�. Hi ha coses millors del que creiem. Em va permetre veure la realitat per

sobre d'on est� cadasc�, el que dona molta pau. �s l'experi�ncia m�s gran que he tret, la de poder ajudar. �s una

societat diferent amb la qual pots pujar un esgla�, veure on ets m�s �til per donar un cop de m� a la gent.

Qu� ho fa aix�? El context, la gent, el pa�s?

La seva manera de ser i tamb� la meva. Una suma de tot plegat. Vaig anar a un pa�s desconegut, fora de la meva

zona de confor t. Aix� et fa posar en gu�rdia perqu� som �ssers humans. No em quedava cap altra cosa que

integrar-me. Aquest proc�s m'ha ajudat a veure coses de la nostra societat, l'occidental, que abans passava per

alt.

Per exemple?

Les emocions que pot tenir un futbolista quan guanya o quan perd. Abans em centrava m�s en mi mateix i aix�

�s un error molt gran. Ens hem de focalitzar en els altres. L'�xit, i no parlo nom�s d'un entrenador sin� d'una

persona en relaci� a la societat, dep�n de si es pensa o no en la resta. Amb les seves actuacions per fer el millor.



Ara vivim en la societat del jo, jo i jo. He fet aix�, he aconseguit all� altre. I estem completament equivocats.

Aprof ito per dir que l'Olot pensa aix�. Ens els seus socis i seguidors. En els projectes socials. He vingut a parar a

un lloc on em trobo com un peix dins de l'aigua. L'ess�ncia d'aquest club �s la que estic explicant.

Se salvi o no la categoria, vost� ja t� clar qu� far� la temporada vinent?

Val�ncia Mestalla. �s l'�nic que ara mateix tinc al cap. No penso en cap altra cosa.

Anys enrere va formar par t del Girona, arribant al cos t�cnic de la primera plantilla. Com veu ara l'equip?

Afor tunadament, s'ha tingut no s� si la paci�ncia o ha sigut per for�a, la idea de mantenir l'entrenador. S'est�

visquent un any amb molt�ssimes adversitats, per lesions, sancions i el coronavirus. �s per tornar-se boig.

Malgrat tot, mai s'ha desviat del seu cam�. I aix� que l'entorn pica, bombardeja i erosiona. Perqu� pujar al carro

dels guanyadors �s molt f�cil. Per� el Girona ha sabut estar tranquil. Ara se n'est� sor tint. Ho far� d'una manera

m�s maca o m�s lletja, per� s'est� treient el millor rendiment possible a c�pia de car�cter i comprom�s cap a una

idea de treball. Felicito en Francisco i el seu cos t�cnic. Aix� s'uneix a la millor versi� dels jugadors. Molts d'ells,

maltractats per una par t dels af icionas com li ha passat a en Gumbau. Que ja n'hi ha prou. Si es digu�s

Gumbawoski i ens l'hagu�s cedit el City, tots tindr�em m�s paci�ncia i dir�em que �s molt bo. Per� �s en Gerard

Gumbau, de Campllong. Hem d'aprendre a respectar, valorar, protegir i estimar el que �s nostre.
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